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"Ku pokrzepieniu serc"
naszych gimnazjalistów !

Piękny, kwiecisty maj... A tak naprawdę to
czas, gdy trzecioklasiści muszą podjąć jedną
z najważniejszych decyzji w swoim życiu.

Ostatnie westchnienia
ubiegającego roku szkolnego

Z doświadczenia życiowego
trzecioklasistów...Cały rok bieganiny

szkolnej, bo w kwietniu
egzaminy gimnazjalne.
Bierzmowanie. Wycieczki.
Czas wolny. A w głowie?
Jaką szkołę w maju
wybrać? Technikum?
Liceum? Zawodową? W
naszej sondzie 40%
odpowiadających
opowiedziało się za liceum,
a 60% za technikum.
Szkoły zawodowej

nikt nie wybrał. A skąd takie
wybory? "Po liceum jest
krótsza droga do studiów",
"Po technikum nie muszę
iść na studia, a mogę
zacząć szukać jakiejś
dobrej pracy na stałe". Czy
aby na pewno te gdybania
się sprawdzą? Ale mamy
czas! Mamy czas na to, by
się zatrzymać i w
szkolnym zgiełku chwilę
zastanowić

się nad pytaniem : co bym
chciał robić w życiu? To nie
jest prosta decyzja, ale
trzeba dokonać dobrego
wyboru. Można usłyszeć
głosy niektórych trzeciaków
"Czemu musimy o tym
decydować kiedy jesteśmy
tacy głupi?". Życzymy
naszym trzeciakom
samych dobrych wyborów i
żeby zapamiętali
gimnazjum w Rakszawie

jako to, w którym zaczęli
dojrzewać oraz się
buntować.

Kiedy w końcu ten koniec
roku? -> pytanie dręczące
nas od września ubiegłego
roku. Koniec roku jest 26
czerwca. Redakcja "Burzy
Mózgów" dziękuje swoim
wiernym czytelnikom za
to,że kolejny rok udało nam
się tworzyć piękną gazetkę.
A wszystko dzięki wam!

kwiatki

zakończenie

Nasi doświadczeni
trzecioklasiści radzą swoim
młodszym kolegom jak nie
dać się zjeść nerwom przed
egzaminami.
Zatem:
•Przygotujcie się solidnie do
egzaminu.
•Bierzcie udział czynnie w
fakultetach egzaminy

Co ciekawego za nami  w
tym roku?
•Wycieczka- Komańcza 
•Europejski Dzień Języków
•Dyskoteki szkolne
•Pielgrzymka-Częstochowa
•Dzień Nauczyciela
•Wigilia szkolna
•Choinka
•Wyjazdy na narty
•Rekolekcje wielkopostne

•Spotkanie z podróżnikiem

Memoriały w siatkówkę
•Mam Talent

•Konkurs Palmowy
•Egzaminy Gimnazjalne
•III Ćwierćmaraton

To tylko kilka wydarzeń z
naszego szkolnego życia. A
Wy co najbardziej
zapamiętaliście?

Arek Z.

internet

L.S.
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Zróbmy sobie mały
rachunek sumienia...

      Międzyszkolny turniej par mieszanych im. św.  
                  Jana Pawła II w Rakszawie

"Życie jest krótkie,żeby
się nad nim użalać-
zajmij się życiem albo
zajmij się umieraniem: 
"Bóg nigdy nie mruga.
50 lekcji na trudniejsze
chwile w życiu" to zbiór
felietonów Reginy Brett,
kobiety, która nie miała
łatwego życia.W
dzieciństwie była
molestowana,
wcześnie zaszła w
ciążę, sama musiała
wychowywać dziecko i
gdy w końcu znalazła
miłość życia, wykryto u
niej raka piersi.Autorka
opisuje w książce

swoje przeżycia jak i
doświadczenia ludzi,
których spotkała na
swojej drodze.Mówi
nam, że życie jest
niesprawiedliwe, ale i
tak jest dobre. Zachęca
nas do tego, abyśmy z
uśmiechem i
podniesioną głową szli
przez nie. Mówi, że nie
warto marnować czasu
na zamartwianie
się.Cudowna książka,
która podnosi na
duchu, jest motywacją i
inspiracją do życia!
Gorąco polecam! 
      Monika :)

Wielkimi krokami zbliża
się koniec roku
szkolnego. Świadczyć
o tym może nawet
ostatnie wydanie
naszej ulubionej
gazetki szkolnej w tym
roku. Zatem w ostatniej
gazetce chcielibyśmy
opublikować najlepsze
podziękowania dla
naszej dyrekcji, grona
pedagogicznego,
nauczycieli oraz
wychowawców za trud
jaki włożyli, aby ten
ubiegający rok szkolny

minął bezpiecznie, bez
żadnych przeszkód
oraz wielu innych
rzeczy. Życzymy
Wam, aby wasze
marzenia spełniały się
tak jak Wy uczycie
nas,żeby walczyć o
swoje. Dziękujemy
Wam za wszystko co
dla nas robiliście,że w
nas wierzyliście i nadal
to robicie. Nasza
przyszłość jest waszą
częścią. 

DZIĘKUJEMY
WAM ZA WSZYSTKO
CO DLA NAS
ZROBILIŚCIE  !!! :)

 28 kwietnia w naszej
szkole odbył się turniej
par mieszanych. Do
rywalizacji przystąpiło
11 par z 5 szkół :
Nowa Sarzyna,
Dąbrówki, Rakszawa,
Żołynia, Łańcut .
Zawody rozpoczęła
uroczysta akademia i
odśpiewanie ulubionej

piosenki Jana Pawła II
- Barka .Następnie
zawodnicy udali się na
rozgrzewkę i
rozpoczęli grę. Po
kilku godzinnym
wyniku miejsca
prezentowały się
następująco :
1 miejsce : Klaudia
Buszta i  Mateusz

Motyl z Publicznego
Gimnazjum w
Rakszawie .2 miejsce
: Klaudia Cisek i
Krystian Cisek z
Publicznego
Gimnazjum w
Rakszawie.
3 miejsce : Weronika
Tomaszek i Szymon
Marszał

z Publicznego
Gimnazjum numer 1
w Łańcucie .
Wszystkim
zwycięzcom bardzo
serdecznie
gratulujemy wygranej
oraz życzymy, aby
dalej rozwijali się i
starali się być jeszcze
lepsi w tym co robią

czyli w graniu w
siatkówkę,ale i nie
tylko. A tych, którzy
jeszcze nie kończą
gimnazjum
zapraszamy za rok! :)

memoriały

26 czerwca nastanie
dzień dla wielu
upragniony, Jest to
dzień zakończenia
roku szkolnego. Ale
czy zrobiliśmy
wszystko co mieliśmy
zrobić w tej klasie?
Czy nie mamy zagroże
ń na karku? Czy
daliśmy z siebie
wszystko w tych
miesiącach, aby tego
dnia wynieść ze szkoły
świadectwo

z jak najlepszymi
stopniami? Na te
pytania musi sobie
odpowiedzieć każdy z
nas sam. Jeśli mamy
wrażenie,że coś jest
nie tak może czas
najwyższy to
naprawić? Mamy
jeszcze czas. Nie
wolno się poddawać.
Dajmy z siebie
wszystko i miejmy jak
najlepsze oceny na
świadectwach.
 

zamek

mam talentldg

A.Z.

L.S.

L.S.L.S.
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Wiosna w naszej szkole została przywitana wieloma sukcesami!
Czy to powiew wiosny czy zbliżający się koniec roku tak działa? 

Gazetka Szkolna
Publicznego
Gimnazjum w
Rakszawie

Głosuj na nas:
www.juniormedia.pl

Za każdy głos
dziękujemy!

Wszystkich
chętnych do
pracy w
gazetce w
nowym roku
szkolnym 
zapraszamy!

w blasku wstającego 
was uwielbiam tak?”

"...konie, dumne konie
dnia, czemu

Nasza gazetka szkolna
"Burza Mózgów"
ostatnio odniosła kilka
znaczących
sukcesów. Po
pierwsze byliśmy
laureatami wiosennego
konkursu na gazetkę
szkolną, a w nagrodę
otrzymaliśmy 250
egzemplarzy naszej
gazetki wydrukowanej
w profesjonalnej
drukarni. Drugim
naszym sukcesem jest
wyróżnienie w
konkursie na gazetkę
szkolną
 organizowanym przez
Polskie

Radio Rzeszów-grupa
naszych dziewcząt
odebrała w Rzeszowie
pamiątkowe nagrody
oraz dyplom. Trzecim
sukcesem jest sukces
Arkadiusza Zakielarza-
naszego zdolnego,
młodego fotografa z
gazetki szkolnej, który
został laureatem w
Majówkowym
Konkursie
Fotograficznym
organizowanym przez
Junior Media.
Cieszymy się z
naszych sukcesów
oraz zachęcamy do
włączania się w naszą
działalność.

                                 N.

Gazetka szkolna to przeżytek i nie
 opłaca się do nas zapisać? Może ten
artykuł zmieni myślenie wielu osób z
naszego gimnazjum i udowodnimy,że
nadal prężnie działamy. Wiosna w
naszej gazetce została ogłoszona
mianem "WIOSNY SUKCESÓW". Co
się za tą nazwą kryje? Sprawdź sam ^^

Majówka

Czasem w takich
chwilach przypomina
mi się piosenka, której
często słucham:„ ...
konie, dumne konie, w
blasku wstającego
dnia... Czułe i szalone -
czemu was uwielbiam
tak ?” . Ze wszystkich
decyzji, które dane mi
było w życiu podjąć,
nie żałowałam nigdy
jednej: że zaczęłam
jeździć konno.
Oczywiście nie
zawsze było łatwo.
Nieraz nabawiłam się
oparzeń, często byłam

sfrustrowana, bo to, co
w wykonaniu innych
jeźdźców wydawało się
tak proste, zupełnie mi
nie wychodziło.
Zostawiałam majątek w
różnych stajniach.
Spotykałam się ze
wszystkimi możliwymi
opiniami tych, którzy z
jazdą konną nie mają
w ogóle do czynienia.
Począwszy od tego, że
hippika, według
niektórych, nie ma nic 

Każdy krok oddala
mnie od codzienności,
w stronę świata, w
którym szkoła i
obowiązki przestają
mieć znaczenie.

Jeśli zdecydujemy się
dosiąść konia - na
pewno zostaniemy
jeźdźcami. 

konie

Redaktorzy:
Gabriela
Cieślachowska,
Patrycja Kot, Klaudia
Cisek, Monika Sowa,
Magdalena Maślanka,
Aleksandra Rozwód,
Aleksandra Stopyra,
Natalia Cisek, Mariusz
Urban, Konrad Sobuś

wspólnego za sportem,
bo podczas jazdy
porusza się tylko koń ,
skończywszy zaś na
tym, że jeźdźcy są
elitarnymi snobami,
którzy nadymają swoje
ego kosztem biednych
zwierząt.
  Ale - jeżdżę konno! Z
przekonania i z miłości
do samej jazdy. Cóż
takiego dają mi konie ?
Po prostu, tak jak w
piosence, uwielbiam je.
Dzięki nimi mogę
przeżyć coś
szczególnego.

Ma to pewnie wiele
wspólnego z ich
spostrzeganiem
świata. Kiedy jadę na
koniu, zaczynam
widzieć świat jakby ich
oczyma.Reasumując:
dzięki jeździe konnej
mogłam spojrzeć na
wiele spraw zupełnie
inaczej. Z siodła
zmienia się
perspektywa: wiele
spraw traci znaczenie.

Arkadiusz Zakielarz

as
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Rok szkolny dobiega końca. Zobaczmy jeszcze raz w skrócie co się u nas
ciekawego działo w ciągu ostatnich miesięcy. Dyskoteki, wycieczki, akademie
i uroczystości szkolne, aż żal zostawiać naszej szkoły na dwa miesiące.

24 maja bieżącego
roku w naszej szkole
odbył się już III
Ćwierćmaraton
imieniem Jana Pawła
II. Nowością w tym
roku było wręczenie
nagród zwycięzcom
przez panią Zosię
Turosz. Cóż t za
osoba? 
Pani Zofia Turosz-
obecnie mieszkanka
Żołyni, niegdyś
Rakszawianka. W
piątek 22 maja
spotkała się z naszą
młodzieżą, aby
opowiedzieć o swoim
hobby-bieganiu. Pani
Zosia biega
maratony. Warto
dodać,że jest już w
sędziwym wieku,

a swoją kondycją
zawstydziłaby wielu
z nas. Nasza
gazetka
przeprowadziła
wywiad z naszą
biegaczką.
B.M.: Pani Zosiu, jak
zaczęła się pani
przygoda z
bieganiem?
Z.T.:Moja przygoda z
bieganiem rozpoczęł
a się w szkole
włókienniczek, gdy
uczęszczałam do
internatu. Nie
mogłam zasnąć więc
wychodziłam na
korytarz i cichuteńko
truchtałam sobie po
korytarzu. Raz
usłyszała to pani

nauczycielka i tak
mnie przegoniła,że
ze strachu się
przewróciłam i
rozbiłam głowę. 
B.M.: Ile tak około
przebiegła pani
maratonów w swoim
życiu?
Z.T.: Przebiegłam już
ponad 50
maratonów. Mój
pierwszy maraton był
zorganizowany w
Warszawie. Później
biegałam w
Ameryce, ponieważ
tutaj w Polsce nie był
o to tak popularne.
Tak w ogóle rodzice
nie chcieli,żebym
jechała do Ameryki
więc uciekłam

z domu. Dzięki temu
dzisiaj mogę
pochwalić się tyloma
pucharami,
medalami oraz
przeróżnymi
drobiazgami
wygranymi w tych
biegach.
B.M.:Czy uważa
pani,że jest jakiś
wiek, który jest
granicą i nie będzie
pani później biegać?
Z.T.:Jeżeli tylko czas
pozwoli i będę miała
jeszcze siłę to nigdy
nie przestanę biegać.
Mój organizm już
tego potrzebuje jak
wody. Nie
potrafiłabym żyć bez
biegania.

B.M.:Czy miała pani
w swoim życiu jakąś
dziwną przygodę z
bieganiem?
Z.T.: Tak,
oczywiście. Raz
zdarzyło mi się,że
nie miałam przy
sobie dobrych butów
do biegania po
asfalcie i po prostu
biegłam 10
kilometrów boso.
Było to w Sopocie,
nad morzem. 
B.M.: Jak
zachęciłaby pani
innych do biegania?
Z.T.: Jeśli tylko
mamy trochę czasu
wolnego, mamy
dobre buty do
biegania(proponuję

na początku kupić
najtańsze buty,
ponieważ podeszwy
bardzo szybko się
zetrą i będzie szkoda
jakichś lepszych) to
wyjść wieczorkiem
do lasu czy na jakieś
boisko i sobie
powolutku truchtać.
Przez truchtanie
nabieramy kondycji,
a gdy nasz organizm
będzie chciał
przyspieszyć to
nasze nogi
automatycznie zaczn
ą szybciej biec.
Najważniejsze jest
to,żeby po prostu się
ruszać. Ruch to
zdrowie jak to ktoś
kiedyś mądrze

powiedział. Im więcej
się ruszamy tym

koniec AZ




